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Handlingar i ärendet 

Serviceförvaltningens förteckning från den 2 juni 2015. 

 

 

 § 8 
Förvaltningsgruppens protokoll 
Dnr 1.2.1-011/2015 
 
Beslut 

Servicenämnden beslutar att lägga protokoll från 

förvaltningsgruppen den 9 juni 2015 till handlingarna. 

 
Handlingar i ärendet 

Förvaltningsgruppens protokoll från den 9 juni 2015. 

 

 

 § 9 
Inkomna skrivelser och protokoll 
 
Beslut 

Servicenämnden godkänner redovisningen av inkomna skrivelser 

och protokoll. 

 
Handlingar i ärendet 

Serviceförvaltningens förteckning över inkomna skrivelser och 

protokoll från den 1 juni 2015. 

 

 

 § 10 
Förvaltningschefens information 
 

Förvaltningschefen Christer Edfelt informerar kort om följande: 

 

- Annika Rapp, ny chef för verksamhetsområdet 

administration presenteras. Annika har börjat sin tjänst på 

serviceförvaltningen den 1 juni 2015. 

- Rekrytering av verksamhetschef för Lokalplanerarna 

påbörjas i juli 2015. 

- En utredning av lokal- och inköpsfrågor i Stockholms stad 

pågår. Utredningen kan resultera i nya uppdrag för 

serviceförvaltningen i budgeten för 2016. 

 

Christer Edfelt avslutar sammanträdet med att önska nämnden en 

trevlig sommar. 
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 § 11 
Frågor från nämnden 
 

Tobias Haglö (S) frågar om stadens nya avtal med Staples för inköp 

av kontorsmaterial är klart. Han har hört från skolor att kostnaderna 

för materialet blivit väldigt höga. 

 

Liselothe Engelgren svarar att avtalet är klart. Det nya avtalet har 

ett snävare sortiment och andra artikelnummer för de varor som är 

avsedda för stadens verksamheter. Det är möjligt att en del skolor 

fortfarande gör sina beställningar på de gamla artikelnumren, vilket 

resulterar i en fördyrning. Informationsinsatser om det nya avtalet 

pågår. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Åse Geschwind 

 


